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Elena KORITŠÁNSKA, redaktorka:  

"V bratislavskej Petržalke hodnotili rok 2012. Starosta Vladimír BAJAN hovorí o niektorých 
úspešných projektoch a šetrení."  

V. BAJAN:  

"Za úspech považujem, že sme dokázali šetriť a fungovať s elektronickými aukciami, že za tieto 
dva roky podarili znížiť viac ako o 103-tisíc euro. Výsledné financie pre menšie projekty, ako je 
výsadba nových stromov a nové detské ihriská, nám podarila naštartovať plaváreň, ktorá je v tejto 
dobre po vyhodnotení projektu pripravená na realizáciu, zimný štadión, ktorý sa kolauduje intenzívne 
a mal by byť v druhej dekáde januára pripravený pre verejnosť."  

E. KORITŠÁNSKA:  

"V Petržalke už prijali aj rozpočet na ďalší rok. Ten bude prebytkový o takmer jeden milión eur."  

 


